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Referat af bestyrelsesmøde, Grundejerforeningen Skt. Klemens (Det Gyldne Kvarter) 

Til stede: Sune Nielsen SN, Brian Hansen BH, Mads Skyggelund MS (referent), Lars Nielsen LN, Ole Borg-
Hansen OB, Henrik Jørgensen HJ, Søren Martin Agerbæk SA 

Afbud: ingen 

Mødet afholdt 2020-09-15 kl 20:00 på Gyldenhøjen 12. 

1. Godkendelse af dagsorden 
Godkendt 
 

2. Godkendelse af referat fra seneste bestyrelsesmøde 
Godkendt 
 

3. Valg af referent 
Mads vælges 
 

4. Introduktion til nye medlemmer 
Præsentation af hver enkelt. 
a. Opdatering af medlemdsdokument 
Vi vil på sigt gerne skifte fra Rush-files. Brian påtager sig at kigge på det. 

Det vigtigste er at Ole får overdraget netbank og Dinero. 

Vi mødes ca. 8 gange om året. 

 
5. Behandling af referat fra generalforsamlingen 

Mads sender rundt til genkendelse. Alle skal godkende det inden for de næste par dage. 
 

6. Opdatering af vedtægter 
Brian ordner og indsender vedtægtsændringer. 
 

7. Status på aktivitetspark 
Forhistorie om forløbet frem til nu. 
Pt. mangler vi en godkendt kabelføring før vi kan komme videre. 
Når dette er besluttet skal der tages stilling til strømstyring. 
Grundet længden af projektet, er der sket yderligere forøgelser af prisen på nogle områder. 
Derfor besluttes enstemmigt af bestyrelsen, at der bevilliges 30.000 kr yderligere til buffer i 
budgettet. 
 

8. Status på overdragelse 
Der er ikke sket yderligere. 
Han tester fejemaskine til vandrender. 
 

9. Opdatering af årshjul 
Forklaring af dette og kort tjek. 
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10. Næste møde 
10. november 2020 20.00 Gyldenhøjen 6. 
 

11. Eventuelt 
PL kontakt – sendes på mail til Sune. 

Der skal laves en anden beskrivelse af vores periode valg som bestyrelsesmedlemmer. 

Obs. på om der stadigt er luft i budgettet til hjertestarter.  

Det er der nok ikke. Vi bør søge en ved Trygfonden, når aktivitetsparken er færdig, eller stille 
forslag til en generalforsamling. 

Der mangler 5 parcelhuse for at alle har betalt årets kontingent. 


